
PROTOKÓŁ NR 0063/1/1-4/07 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Leśnictwa,  

Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego  

w dniu 18 kwietnia 2007 roku 
 

 
Obecni: 

Według załączonej listy obecności (zał. nr 1 do protokołu). 

 

Porządek posiedzenia: 
1. Sprawozdanie z realizacji budżetu za 2006 rok. 

2. Niska emisja i kanalizacja – stan realizacji – omówienie. 

3. Stałe fotoradary, bezpieczeństwo na ulicach. 

4. Sprawy bieżące. 

5. Przyjęcie Protokołu Nr 0063/1/1-3/07 z posiedzenia komisji             

w dniu 06.03.2007 r.  

 
 
Przewodniczący komisji – Józef Penczek na wstępie przywitał 

Burmistrza, Zastępcę Burmistrza, zaproszonych Gości oraz członków 

komisji.  

Następnie przedstawił wyżej podany porządek posiedzenia, który został 

przyjęty w wyniku głosowania jednogłośnie, przy 5 głosach za. 

 

Ad. 1. 

Burmistrz zreferował „Sprawozdanie z wykonania budżetu                 

za 2006 rok”. Omówił dochody oraz wydatki budżetowe zwracając 

szczególną uwagę na wielkość wydatków majątkowych, rekordową           

w dotychczasowej działalności gminy. 

 

Komisja przyjęła do wiadomości. 
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Ad. 2. 
Kierownik Referatu Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 

– G. Plewniok omówił realizację programu ograniczenia niskiej emisji 

na terenie miasta Bierunia w latach 2004-2006. Poinformował między 

innymi o: koszcie realizacji zadania w rozbiciu na poszczególne lata, 

źródłach finansowania, uzyskanych efektach ekologicznych,             

według pisemnie opracowanego materiału, stanowiącego załącznik         

do protokołu. 

Ponadto przekazał informacje związane z realizacją programu 

ograniczenia niskiej emisji na terenie miasta Bierunia w latach            

2007-2008, w tym dotyczące m. in. planowanego kosztu realizacji 

zadania w bieżącym roku, montażu finansowego, wyboru operatora 

programu.   
 
Z kolei Burmistrz omówił aktualny stan realizacji zadań związanych           

z budową kanalizacji sanitarnej oraz przedstawił sprawę 

dofinansowania tych zadań ze środków Unii Europejskiej. 

 
Po dyskusji, w której udział wzięli radni: P. Major, F. Zawisz,                 

J. Penczek, A. Bibrzycki, S. Wawrzyniak, Komisja przyjęła                 

do wiadomości powyższe informacje.  

 

 

Ad. 3. 
Zastępca Komendanta Powiatowego Policji – W. Prietz omówił 

wady i zalety fotoradaru statycznego i przenośnego. Ponadto 

przedstawił dane statystyczne dotyczące bezpieczeństwa w ruchu 

drogowym oraz popełnionych przestępstw na terenie gminy Bieruń           

w okresie od 01.01.2007 r. do 15.04.2007 r.  
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W czasie dyskusji, w której udział wzięli radni: A. Bibrzycki, F. Zawisz, 

S. Wawrzyniak, P. Major między innymi: 

- zwrócono uwagę na problem picia alkoholu przed KWK „PIAST”, 

- poruszono sprawę współpracy mieszkańców z policją, 

- zasugerowano przeanalizowanie możliwości zamieszczenia obrazu 

z kamer monitorujących Bieruń na stronie internetowej Urzędu, 

- zaproponowano zamieszczenie w gazecie lokalnej „Rodnia” adresu 

poczty elektronicznej Komendy Powiatowej Policji w Bieruniu. 

 

 

Ad. 4. 
W ramach spraw bieżących: 

- Komisja po zapoznaniu się z projektem uchwały w sprawie 

podpisania aktu partnerstwa pomiędzy gminą Bieruń, a gminą 

Meung-sur-Loire jednogłośnie, przy 6 głosach za, przyjęła 

następujący wniosek: 

 

Wniosek 1 

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska i Ładu 

Publicznego pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie 

podpisania aktu partnerstwa pomiędzy gminą Bieruń, a gminą 

Meung-sur-Loire. 

 

- Komisja przyjęła do wiadomości treść pisma Prezesa Zarządu 

Śląskiej Izby Rolniczej w Katowicach informującego o nowo 

wybranych władzach Izby oraz woli ścisłej współpracy                           

z samorządami gminnymi. 
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- Radny F. Zawisz poinformował, że pomiędzy Chełmem Śląskim                      

i Bieruniem w rejonie rowu odwadniającego K1 znajduje się dzikie 

wysypisko śmieci z dużą ilością połamanego azbestu.   

 

 

Ad. 5. 

Protokołu Nr 0063/1/1-3/07 z posiedzenia komisji w dniu           

06.03.2007 r. został przyjęty jednogłośnie, przy 6 głosach za. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Janina Berger 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 




